
Protokół Nr VI/11
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej 31 marca 2011 r. 
w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godz. 10 00 otworzył obrady VI sesji Rady Gminy
Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 14 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał .
Radny nieobecny : 
1.Nowicki Tomasz – nieobecność usprawiedliwiona 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy
Makowski, Skarbnik Gminy Wiesława Łoch , Sekretarz Gminy Danuta śygadło i sołtysi zgodnie z
listą obecności  .
Z gości zaproszonych w obradach sesji uczestniczyła Pani Patrycja Gross Dyrektor Powiatowego
Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .  
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej .
Protokół Nr V/11 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 28 lutego 2011 r.  został przyjęty
jednogłośnie bez odczytywania .
Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny , a mianowicie : 
Stawiam wniosek formalny na prośbę Wójta Gminy o zmianę porządku obrad VI sesji Rady Gminy
poprzez wprowadzenie dodatkowych dwóch projektów uchwał  jako pkt 20 i 21  tj . 
20.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
     zbiorowego odprowadzenia  ścieków 
21.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia intencyjnego w 
    sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Przebudowa i budowa drogi 1711Z na 
    odcinku Stargard Szczeciński – Witkowo oraz drogi 1716Z Witkowo- Dolice – do granic 
    powiatu .Wykonanie nowej nawierzchni chodnika    i zjazdów w miejscowości Witkowo   
   Drugie – etap B „ 

Wójt Gminy uzasadniając swoją prośbę m.in poinformował ,Ŝe komisje zajmowały się w/w
projektami uchwał , jedynie komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu wiedziała o drugim
projekcie uchwały , a nie rozpatrywała go . Wójt poprosił radę o uwzględnienie tych projektów w
obecnym porządku obrad sesji .Wyjaśnił ,Ŝe  w przypadku drugiego projektu uchwały to zostaną
przyspieszone  prace o 1 miesiąc , a środki na ten cel były zapisane w budŜecie .
Kolejno przewodniczący rady zgłosił następny wniosek formalny tj :
Stawiam wniosek formalny dotyczący zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad
projektu uchwały Nr VI/38/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 31 marca 2011 r. w
sprawie rozpatrzenia wniosku, jako pkt 9 . 
Przewodniczący uzasadniając swój wniosek powiedział ,Ŝe zbyt mało jest danych dotyczących tej
sprawy. Sprawa dotyczyła wniosku mieszkańców wsi Trzebiatów o zakup przez gminę lokalu
mieszkalnego  z przeznaczeniem na powiększenie świetlicy wiejskiej, lokal  znajduje się w tym
samym budynku  co świetlica . Przewodniczący powiedział o konieczności spotkania się z
mieszkańcami w tej sprawie , poinformował o odbytych juŜ działaniach komorniczych i
przypomniał,Ŝe był to kiedyś budynek szkolny. Według przewodniczącego załatwienie tej sprawy
powinno się odłoŜyć do przyszłej sesji .
Wobec powyŜszego przewodniczący rady poddał pod głosowanie dwa wnioski odczytując je o
treści jak wyŜej .  
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Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ przyjęła oba wnioski .
Porządek obrad otrzymany przez radnych wraz zawiadomieniem o terminie sesji przedstawiał się
następująco : 

1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr V/11   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
      28 lutego  2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Stan bezrobocia na terenie gminy 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach

podstawowych 
5.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  Gminą  Dolice  w realizacji  zadań  w  zakresie

wychowania przedszkolnego w niepublicznych  innych niŜ  przedszkola  formach wychowania
przedszkolnego , działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński 

6.Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miasto-Stargard Szczeciński w realizacji
zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych innych niŜ przedszkola formach
wychowania przedszkolnego , działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński 

7.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwał  dotyczących  zatwierdzenia  „  Planu  Odnowy
Miejscowości Skalin „ gmina Stargard Szczeciński 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard Szczeciński 
9.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 
10.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 
11.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków 
     Ochotniczej StraŜy PoŜarnej funkcjonującej na terenie Gminy Stargard Szczeciński 
12.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Lipnik 
13.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków   
     zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres 
     dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę 
15.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres   
     dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę
16.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków 
     stanowiących fundusz sołecki 
17.Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy oraz  
     sposobu jej poboru 
18.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2011 r.
19.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej    
20.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
21.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych Ŝądaniach i wydanych decyzjach w roku 201   
     związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
     jego zmiany
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
22.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2010 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
23.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
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24.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
25.Odpowiedzi na interpelacje radnych
26.Wolne wnioski i zapytania
27.Sprawy róŜne
28.Ustalenie terminu następnej sesji
29.Zamknięcie obrad  sesji
Przyjęty przez radę porządek obrad VI sesji Rady Gminy według , którego rada obradowała
przedstawiał się w brzmieniu jak niŜej :

1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr V/11   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
      28 lutego  2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Stan bezrobocia na terenie gminy 
   Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
4.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach

podstawowych 
5.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  Gminą  Dolice  w realizacji  zadań  w  zakresie

wychowania przedszkolnego w niepublicznych  innych niŜ  przedszkola  formach wychowania
przedszkolnego , działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński 

6.Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miasto-Stargard Szczeciński w realizacji
zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych innych niŜ przedszkola formach
wychowania przedszkolnego , działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński 

7.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwał  dotyczących  zatwierdzenia  „  Planu  Odnowy
Miejscowości Skalin „ gmina Stargard Szczeciński 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard Szczeciński 
9.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 
10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków 
     Ochotniczej StraŜy PoŜarnej funkcjonującej na terenie Gminy Stargard Szczeciński 
11.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Lipnik 
12.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków   
     zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 
13.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres 
     dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę 
14.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres   
     dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę
15.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków 
     stanowiących fundusz sołecki 
16.Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy oraz  
     sposobu jej poboru 
17.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2011 r.
18.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej    
19.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i

zbiorowego odprowadzenia  ścieków 
20.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  intencyjnego  w

sprawie udziału  w przedsięwzięciu pod nazwą „Przebudowa i budowa drogi 1711Z na odcinku
Stargard  Szczeciński  –Witkowo  oraz  drogi  1716Z  Witkowo-  Dolice  –  do  granic  powiatu.
Wykonanie nowej nawierzchni chodnika i zjazdów w miejscowości Witkowo Drugie – etap B „ 
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21.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
22.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych Ŝądaniach i wydanych decyzjach w roku 201   
     związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub 
     jego zmiany
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
23.Analiza wykorzystanych środków przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego w 2010 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
24.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
25.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
26.Odpowiedzi na interpelacje radnych
27.Wolne wnioski i zapytania
28.Sprawy róŜne
29.Ustalenie terminu następnej sesji
30.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3
Pani Patrycja Gross Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim
przedstawiła  stan bezrobocia na terenie Gminy Stargard Szczeciński w 2010 r. , a następnie
odpowiadała na pytania radnych m.in na temat szkoleń dla bezrobotnych  pod wybranym profilem ,
tylko wtedy gdy będzie konkretny  wniosek z moŜliwością zatrudnienia . Pani Dyrektor
poinformowała równieŜ  o tym ,Ŝe w roku bieŜącym  urząd otrzymał znacznie mniej środków , a
tym samym  mniej będzie teŜ na staŜe .   
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty przedstawił opinię komisji , a
mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 29.03.2011 r. zapoznała się z
informacją na temat "Stanu bezrobocia na terenie Gminy Stargard Szczeciński w 2010 r. " i bez
uwag ją przyjęła .
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr VI/33/11 w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami "za" ,
"przeciw" 0 i głosy "wstrzymujące się" 0 – podjęła uchwałę Nr VI/33/11 , która stanowi załącznik
nr  3  do protokołu .
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr VI/34/11 w sprawie współdziałania z Gminą Dolice  w realizacji zadań w
zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych innych niŜ przedszkola formach
wychowania przedszkolnego, działających na terenie Gminy Stargard Szczeciński  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami "za" ,
"przeciw" 0 i głosy "wstrzymujące się" 0 – podjęła uchwałę Nr VI/34/11 , która stanowi załącznik
nr  4  do protokołu .
Ad.6
 Podjęcie uchwały Nr VI/35/11 w sprawie współdziałania z Gminą Miasto- Stargard
Szczeciński   w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych
innych niŜ przedszkola formach wychowania przedszkolnego, działających na terenie Gminy
Stargard Szczeciński  
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Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami "za" ,
"przeciw" 0 i głosy "wstrzymujące się" 0 – podjęła uchwałę Nr VI/35/11 , która stanowi załącznik
nr 5  do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr VI/36/11 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia „ Planu
Odnowy Miejscowości Skalin „ gmina Stargard Szczeciński    
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 -podjęła uchwałę Nr VI/36/11 , która stanowi załącznik
nr 6 do protokołu . 
Ad.8
Podjęcie uchwały Nr VI/37/11 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy Stargard Szczeciński
Przewodniczący rady odczytał informację Wójta Gminy o wynikach konsultacji .
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu .
Kolejno przewodniczący odczytał projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami 'za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „0 – podjęła uchwałę Nr VI/37/11 , która stanowi załącznik
nr 8 do protokołu .
Ad.9
Podjęcie uchwały Nr VI/38/11 w sprawie rozpatrzenia wniosku 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i jednym  głosie „ wstrzymujące się „- podjęła uchwałę Nr VI/38/11, która stanowi
załącznik nr 9 do protokołu . 
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr VI/39/11 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla
członków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej funkcjonuj ącej na terenie Gminy Stargard Szczeciński
Radny Daniel Lesner – zabierając głos w sprawie w/w projektu uchwały odniósł się do czasu
trwania szkoleń i powiedział Ŝe ten czas wynosi od  od 6do 8 godzin i stwierdził ,Ŝe wysokość
zaproponowanej  kwoty za kaŜdy dzień szkolenia jest kwotą wywaŜoną .Poinformował równieŜ , Ŝe
szkolenia odbywają się 2 razy do roku  .
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 13 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i jednym głosie” wstrzymującym się „ - podjęła uchwałę Nr VI/39/11, która stanowi
załącznik nr 10 do protokołu . 
Ad.11
Podjęcie uchwały Nr VI/40/11 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Lipnik 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Radny Kornet Jarosław przypomniał, aby plany miejscowe z nowymi nazwami ulic przekazać
słuŜbom ratowniczym , policji .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/40/11 , która stanowi załącznik 
 nr 11 do protokołu .
Ad.12
Podjęcie uchwały Nr VI/41/11 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 

       Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/41/11 , która stanowi załącznik
nr 12 do protokołu .   
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      Ad.13
      Podjęcie uchwały Nr VI/42/11 w sprawie wyraŜenia zgody do  zawarcie umowy dzierŜawy na  

okres  dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na
dzierŜawę  

      Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
      Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „ za” ,   
      „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/42/11 , która stanowi załącznik
      nr  13 do protokołu . 
     Ad.14
     Podjęcie uchwały Nr VI/43/11 w sprawie wyraŜenia zgody do  zawarcie umowy dzierŜawy na    
     okres  dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na 
     dzierŜawę  
     Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
     Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „ za” ,   
     „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/43/11 , która stanowi załącznik  
     nr  14 do protokołu . 
     Ad.15 
     Podjęcie uchwały Nr VI/44/11 w sprawie wyraŜenia zgody na  wyodrębnienie w budŜecie gminy
     środków stanowiących fundusz sołecki  
     Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
     Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
     przeciw 0 i głosy wstrzymujące się 0 – podjęła uchwałę Nr VI/44/11 , która stanowi załącznik 
     nr 15 do protokołu . 

Ad.16 
Podjęcie uchwały Nr VI/45/11 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy
oraz sposobu jej poboru 
Przewodniczący rady gminy do w/w projektu uchwały zgłosił wniosek  o zmianę wysokości
wynagrodzenia  dla inkasenta z 40 % na 30 % od zainkasowanej kwoty .
Wniosek o treści : 
W projekcie  uchwały Nr VI/45/11 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy oraz
sposobu jej poboru § 4.1. otrzymuje brzmienie : „ Inkasentom opłaty targowej wymienionym w § 3 ,
będzie przysługiwało wynagrodzenie  w wysokości 30 % od zainkasowanej kwoty „ 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 7 głosami „za”, 5
głosami  „ przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi się „ - podjęła w/w wniosek .
Następnie przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały uwzględniając przyjęty wniosek    i
poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/45/11 , która stanowi załącznik
nr 16 do protokołu . 
Ad.17
Podjęcie uchwały Nr VI/46/11 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2011 r. 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Wiesława Łoch.
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”,
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/46/11 , która stanowi załącznik
nr 17 do protokołu . 
Ad.18
Podjęcie uchwały Nr VI/47/11w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej .
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za”,
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VI/47/11 , która stanowi załącznik
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 nr 18 do protokołu . 
Ad.19
Podjęcie uchwały Nr VI/48/11  w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków  
Radny Chaładus – odnosząc się do tego projektu uchwały m.in. powiedział ,Ŝe jest zbyt duŜy wzrost
opłaty za ścieki, bo o 25 % ,zapytał  czy kalkulacja jest realna i środki uzyskane ze wzrostu opłat
przeznaczane są na remonty i przedsięwzięcia kanalizacyjne i zaznaczył równieŜ ,Ŝe   jako radny nie
zgadza  się z taką propozycją opłat .
Przewodniczący rady stwierdził ,Ŝe tak duŜa  podwyŜka opłat za ścieki moŜe przyczynić się do
tego ,iŜ mieszkańcy nie będą chcieli podłączać się do sieci kanalizacyjnej.
Radna Gajewska GraŜyna – powiedziała o złym stanie budynku w którym mieści się hydrofornia w
Pęzinie  , iŜ  nie prowadzi się Ŝadnych remontów.
Wójt Gminy  poinformował ,Ŝe w podwyŜkę opłaty wliczone są koszty inwestycyjne i w przypadku
nie podjęcia uchwały przez Radę Gminy, Firma wprowadza stawki podwyŜszone  po 70 dniach , bo
takie są ustawowe przepisy .
Radny Daniel Lesner zapytał  co dzieje się z wybudowanymi przez gminę wodociągami .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe gmina przekazuje wodociągi dla Firmy obsługującej teren gminy .
Odnośnie pytania radnego Jarosława Korneta w sprawie   poniesienia kosztów dowozu wody do
Sowna podczas awarii- wójt odpowiedział ,Ŝe koszty poniosły Wodociągi Zachodniopomorskie .
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  0 głosami „za „ , 10
głosami „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi się „ - nie podjęła uchwały Nr VI/48/11.
Ad.20 
Projekt uchwały Nr VI/49/11 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia
intencyjnego w sprawie udziału w przedsięwzięcie  pod nazwą „ Przebudowa i budowa drogi
1711Z na odcinku Stargard Szczeciński – Witkowo oraz drogi 1716Z Witkowo -Dolice – do
granic powiatu . Wykonanie nowej nawierzchni chodnika i zjazdów w miejscowości Witkowo
Drugie – etap B „ 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” ,
„ przeciw” o i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła  uchwałę Nr VI/49/11 , która stanowi załącznik
nr 19  do protokołu .
Ad.21 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Hubert Lis  przedstawił opinię
komisji do informacji Wójt Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie ,w
brzmieniu jak niŜej  : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o stanie budynków i
mieszkań komunalnych w gminie . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.22
Przewodniczący Komisji Gospodarki  Mienia Komunalnego i BudŜetu Hubert Lis przedstawił opinię
komisji do informacji Wójta Gminy o zgłaszanych Ŝądaniach i wydanych  decyzjach w roku 2010
związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub jego
zmiany  , w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła w/w informację . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.23
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji do tematu  w
sprawie  wykorzystaniem środków przez sołectwa w roku 2010  , a mianowicie : 
Komisja rewizyjna po dokonaniu analizy przyjęła  sprawozdania z wykorzystania środków
finansowych przez sołectwa w roku 2010 w ramach -Funduszu Sołeckiego .
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Ponadto przewodnicząca przekazała uwagi komisji takie jak  to   , iŜ wydatki ograniczają się głównie
do zakupu sprzętu do koszenia traw w następnej kolejności do doposaŜania świetlic wiejskich i
placów zabaw . Z przedstawionej informacji powiedziała przewodnicząca wynika ,Ŝe większość
sołectw  juŜ takiego zakupu dokonała i w związku z tym istnieje prawdopodobieństwo , iŜ w
przyszłości środki sołeckie będą przeznaczane tylko i wyłącznie na konsumpcje  w ramach
przedsięwzięcia – integracja mieszkańców , gdyŜ środki sołectwa są zbyt małe , aby mogły być
wykorzystane z przeznaczeniem na inwestycje . 
Komisja proponuje , aby w przyszłości środki na potrzeby sołectw w budŜecie gminy  były zapisane
w innej formie niŜ Fundusz Sołecki.
Radny Daniel Lesner – powiedział ,Ŝe kupno kosiarki jest nieraz niezbędne , kiedy ulega zniszczeniu
posiadany sprzęt . 
Sekretarz Gminy – przypomniała ,Ŝe zadaniami inwestycyjnymi powinna się zająć gmina , bo są
zamówienia publiczne , którym podlegają inwestycje.
Wójt Gminy odnosząc się do  wykorzystywanych środków przez sołectwa m.in. powiedział, lepiej
jest zbudować chodnik niŜ wydawać te środki na integrację .
Radny Daniel Lesner – powiedział ,Ŝe moŜe naleŜałoby  wykreślić z funduszu  przedsięwzięcie –
integracja mieszkańców wsi . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe właśnie ten fundusz jest przeznaczony na integrację .
Ad.24
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedstawił informację  o pracy w okresie od ostatniej sesji , a
mianowicie :
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:

1. W dniu 01.03.2011 r. przeprowadzono I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaŜ 
    nieruchomości połoŜonej w obrębie Koszewko, oznaczonej numerem działki 2/27 o pow. 0,0169 
    ha. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. Do przetargu nie przystąpił Ŝaden oferent. Cena
    wywoławcza nieruchomości 2.970,00 zł. 
2. Decyzją GNR.6826.1.2011 z dnia 11.03.2011 r. przekształcono prawo uŜytkowania wieczystego 
    nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 197/1, połoŜonej w obrębie Grabowo, 
    przysługujące Sylwii i Przemysławowi małŜonkom Wieleba w prawo własności nieruchomości. 
    Opłatę za przekształcenie ustalono w wysokości 4.008,00 zł z zastosowaniem 50% bonifikaty. 
3. Wydano decyzje zatwierdzające projekt podziału – 23 działki. 
4. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew – 14 zezwoleń. 

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:

1. Wykonano remont (roboty malarskie ) w pomieszczeniach  budynku  nr 74a w Pęzinie 
    przeznaczonym na bibliotekę gminna.
2. Wykonano roboty naprawcze  w świetlicach: Krąpiel (wymiana szyb), Strachocin (naprawa 
    daszków), Ośrodek Zdrowia w Pęzinie (Kotłownia-wymiana pompy).
3. Dostarczono ŜuŜel do miejscowości  Strachocin , Kurcewo,  Rogowo, Grabowo, Sowno, Lipnik
4. Wykonano i oddano do uŜytku  I etapu zadania pn.”Rozbudowa szkoły podstawowej 
    w Małkocinie”.
5. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
    - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 1 szt.,
    - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 2 szt.,
    - zjazdów na tereny działek budowlanych – 1 szt.,

Zadania w trakcie wykonywania: 

1. Realizacja wspólnie z MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka zadania pn. Ochrona wód
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  Jeziora Miedwie po przez budowę sieci kanalizacyjnej  i przebudowę oczyszczalni ścieków w 
    aglomeracji Stargard Szczeciński - budowa systemów kanalizacyjnych w zlewni jeziora Miedwie
    - system Stargard Szczeciński ciąg 1A - Wierzchląd - Skalin - Golczewo - Gmina Stargard 
    Szczeciński.
2. Przejęcie od Zarządu Dróg Powiatowych drogi o przebiegu Lipnik – Grzędzice – Lubowo. 
3. Naprawa pokrycia części  dachu  budynku mieszkalnego  nr 5/2 w StrzyŜnie, nad lok. 
    mieszkalnym  administrowanym przez Gminę.

Postępowanie przetargowe: 

1. Zakończono postępowania o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia 
    publicznego na zadanie pn.: „budowa szatni, placu zabaw i miejsca rekreacyjnego przy boisku  
    sportowym w miejscowości Skalin gminy Stargard Szczeciński. Podpisano  umowę realizacyjną  
    cena  brutto 434 840,40 zł.
2. Zakończono postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na 
    wykonywanie nadzoru inwestorskiego nad budową szatni, placu zabaw i miejsca rekreacyjnego 
    przy boisku sportowym w miejscowości Skalin gminy Stargard Szczeciński. Podpisano umowę 
    realizacyjną cena brutto 8 261,97 zł.

W Referacie Planowania Przestrzennego:

1.  Wydano:
    - 38 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,   
    - 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,   
    - 10 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy,  
    - 3 postanowienia w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości
      z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    - 11 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 
      uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,
    - 45 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
      gminy;
2. W dniu 3 marca 2011 r. w siedzibie Urzędu Gminy Stargard Szczeciński przeprowadzono otwarte
    spotkanie z właścicielami nieruchomości połoŜonych na terenach objętych zmianami 
    miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w obrębach Święte i Klępino oraz 
    opracowaniem planu miejscowego dla części obrębu Grzędzice; celem spotkania była prezentacja
    projektowanych rozwiązań zagospodarowania terenów oraz umoŜliwienie zgłoszenia uwag i 
    wniosków przez wszystkich zainteresowanych. 
3. Przeprowadzono obchód przedspisowy w ramach Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i 
    Mieszkań. Od dnia 8 kwietnia br. rachmistrze rozpoczną prace spisowe, polegające na zbieraniu 
    danych bezpośrednio od mieszkańców gminy.      

Wójt brał udział w spotkaniach, uroczystościach, takich jak:

02.03.2011 – Spotkanie z dyrektorami szkół
03.03.2011 – Apel w szkole w Małkocinie 
09.03.2011 – Turniej o Puchar Komendanta Policji w Pęzinie 
10.03.2011 – Spotkanie z sołtysami
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11.03.2011 – Spotkanie z rektorem ZUT w Szczecinie 
16.03.2011 – Spotkanie w szkole w Strachocinie 
25.03.2011 – Spotkanie z rodzicami w śarowie (SP Grzędzice) 

28.03.2011 – Podsumowanie projektu „Moje Gimnazjum – Moja Szansa” w Karlinie

Ad.25 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,Ŝe zapoznał się ze stanem szkół podstawowych na
terenie gminy  i  scharakteryzował krótko kaŜdą szkołę i tak : 
Szkoła Podstawowa w Pęzinie – bardzo dobre zaplecze , ładna kuchnia , jedynym mankamentem jest
sala , pomoce dydaktyczne są dobre .
Szkoła Podstawowa w Strachocinie – brak sali gimnastycznej , szkoła jest zadbana ,  OAZA
połoŜona  na działce  gminnej obok szkoły wymaga ogrodzenia i doprowadzenie do porządku ,
rodzice w czynie społecznym dokonają remontu . Najsłabszy punkt tej szkoły powiedział
przewodniczący to sanitariaty , które w okresie wakacyjnym naleŜy wyremontować .
Szkoła Podstawowa Grzędzice – szkoła jest ładna , przy szkole jest duŜy plac dla dzieci do zabawy . 
Szkoła Podstawowa w Sownie – jest bardzo zadbana mimo ,Ŝe jest to stara szkoła , ale staraniami
rodziców wygląda tak ładnie .
Szkoła Podstawowa w Małkocinie – bardzo ładna i dobrze by było powiedział przewodniczący , aby
wszystkie szkoły na terenie gminy tak wyglądały . 
Podsumowując prezentację szkół  przewodniczący powiedział , Ŝe mieszkańcy często nie znają szkół
na terenie gminy i  podejmują decyzję o zapisie dzieci do innych szkół, poza terenem gminy .
Przewodniczący rady odczytał pismo sołtysa wsi Krąpiel w sprawie zmiany Studium dla terenu
działki 3/59 połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Krapiel . 
Odnosząc się do opracowania planów  miejscowych przewodniczący rady zaznaczył ,Ŝe jest to
bardzo waŜne dla gminy,  a zwłaszcza dla terenów przemysłowych np. znajdujących się przy firmach
Cargotex czy Bridgestone , które są przyszłością dla gminy .
Radny Chaładus – powiedział o zmianach planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości
Krąpiel .
Przewodniczący rady odnosząc się do sprawy zmiany Studium dla działki w Krąpielu powiedział ,Ŝe
dobrze by było , aby odbyły się konsultacje czy zebranie wiejskie , bo mieszkańcy nie zawsze zdają
sobie sprawę jak waŜne dla danej miejscowości są zmiany Studium . 
Przewodniczący rady powiedział ,Ŝe rolnicy nie mogą wjeŜdŜać na drogę 10 ze sprzętem  , bo płacą z
tego tytułu duŜe kary i moŜe Zarząd Dróg Krajowych przedstawiłby znak zakazujący wjazdu .
Kolejno przewodniczący przedstawił pismo Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w
Strachocinie  w sprawie podjęcia konkretnych działań zmierzających do budowy sali gimnastycznej
przy szkole . Pismo przewodniczący przekazał Wójtowi Gminy . 
Następny pismem przedstawionym przez przewodniczącego to sprawozdanie finansowe z
działalności Biblioteki w 2010 roku - ksero otrzymali wszyscy radni.
Następne pismo przedstawione przez przewodniczącego to opinia prawna radcy w sprawie zapytania
dotyczącego tego, czy rada posiada kompetencje do wprowadzenia zakazu hodowli norek na terenie
gminy , a ostatnie pismo przedstawione przez przewodniczącego dotyczyło analizy oświadczeń
majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy dokonane przez Wojewodę
Zachodniopomorskiego , a złoŜone w terminie 30dni od dnia złoŜenia ślubowania . 
Ad.26
Brak interpelacji . 
Ad.27 i 28 
Wójt Gminy przedstawił informację dotyczącą sprawy oświetlenia węzłów drogowych i
poinformował ,Ŝe Generalna Dyrekcja Dróg wezwała gminę do zapłaty za węzeł Lipnik , droga jest
krajowa i Generalna Dyrekcja nie konsultowała oświetlenia z gminą . Gmina nie będzie płaciła
Ŝadnych zaległości powiedział wójt , które na dzień dzisiejszy wynoszą 200 tys zł i został złoŜony
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 protest w sądzie , a od dnia 1.04.2011 r. trzeba będzie płacić za oświetlenie .
Radny Jarosław Kornet zapytał czy będzie dotacja dla gminy od Generalnej Dyrekcji .
Skarbnik Gminy odpowiedziała  ,Ŝe nie będzie Ŝadnej dotacji  . Poinformowała ,Ŝe miał wzrosnąć
udział podatku dochodowego od osób fizycznych, ale  tych pieniędzy będzie niewiele , a zatem
finansowanie tego zadania przechodzi na budŜet gminy  .
Radny Hubert Lis – poinformował ,Ŝe został  wykryty sprawca, który wyrzucił śmieci  w miejsca nie
dozwolonym . Policja sporządziła protokół  i niech będzie to przestrogą dla innych .
Radny Daniel Lesner  - zapytał się czy jest moŜliwość ustawienia znaku ograniczającego prędkość
do  40 km/h lub progi zwalniające w miejscowości Grzędzice -we  wskazanym miejscu przez
radnego  . 
Powiedział równieŜ o sprawdzeniu hydrantów i przekazaniu dokumentu do gminy .
Radny Jarosław Kornet poruszył temat słupów dla gniazd bocianich,iŜ są betonowe i czy one są
bezpieczne .
Radna Sylwia Więcek – powiedziała , Ŝe nie ma zjazdu dla wózków na stadion w Koszewie oraz brak
dojścia na plaŜę .
Sekretarz Gminy odpowiedziała ,Ŝe naleŜy z tym tematem poczekać , bo w następnym roku będą
środki ze Stowarzyszenia Rybackiego i tam jest zrobiona dokumentacja na poprawę schodów ,
zagospodarowanie plaŜy . Dokumentacja jest sporządzona przez WIR .
Radny Hubert Lis – zgłosił fakt , iŜ podczas poŜaru w Grabowie juŜ po raz drugi nie działały
hydranty .
Sołtys Rogowa Pan Bogdan Banaszczyk poinformował ,Ŝe droga Rogowo – Małkocin jest w tej
części nie przejezdna , bo uszkodzona została  przez niedroŜne przepusty .
Ad.29 
 Przewodniczący Rady Edward Kosmal poinformował ,Ŝe termin zwołania następnej sesji został
ustalony na dzień  29 kwietnia  2011 r. oraz  podał terminy posiedzeń komisji  :  

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 26 kwietnia  2011 r. godz. 8 00    
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty  dnia 27 kwietnia 2011 r. o godz. 900 
- komisja rewizyjna dnia 28 kwietnia  2011 r. godz. 800  

Ad.30
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Edward  Kosmal  podziękował
wszystkim za udział i o godz. 1400 zamknął obrady VI sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .

Protokołowała :                                                                                   Przewodniczył :
Z. Stoczkowska oraz                                                               Przewodniczący Rady Gminy 
w części Jadwiga Michalska                                                                                          
Data sporządzenia :                                                                           Edward Kosmal 
2011.03.31                                                                               Data podpisania : .............

   


